

New arrivals

新品上市

01.10.2020

Malaysia

馬來西亞

Zip Hoodie (Kids) 休閒連帽外套(兒童款)

OC031

A hoodie jacket designed for comfortable movement, redefining casual trend with contrasting colored stripes style. Available in family matching sets.

活動性佳，質地舒適，結合撞色線條元素，重新詮釋休閒時尚，還可搭配為親子裝喔！

RM 1,170 | RM 1,290

(130cm)

(150cm)



Tomato Red / 蕃茄紅



Gray / 灰色

Long Pants (Kids) 休閒長褲(兒童款)

OC032

Designed for comfortable movement, redefining casual trend with contrasting colored stripes style. Cuffed pants provides a better fit.

活動性佳，質地舒適，結合撞色線條元素，重新詮釋休閒時尚；褲腳伸縮設計，彈性良好不緊繃。

RM 810 | RM 900

(130cm)

(150cm)



Tomato Red / 蕃茄紅



Gray / 灰色

Material 材質

Outer Material : Acrylic 100%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 50%, Acrylic 50%

表層：聚丙烯腈 100%

裏層：聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 50%、聚丙烯腈 50%



- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.
- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.

- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。
- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

NEFFUL
INTERNATIONAL